
Foreningsmæssigt synspunkt på anlæggelse af kunstgræsbane i Lundehusparken 

 

Området omkring Lundehusparken er præget at socialudsathed og meget lav idrætsdeltagelse og dermed 

også lav foreningsdeltagelse. 

Vi ved, at en af de vigtigste faktorer for børn og unges idrætsdeltagelse er kort afstand til faciliteter og 

aktiviteter. 

 

På den baggrund vil en kunstgræsbane være med til at forbedre mulighederne for at engagere lokale børn 

og unge i foreningslivet.  

En bane vil gøre det nemmere for foreningslivet at etablere sig fast i lokal området og tilbyde områdets 

mange børn og unge fast tilknytning. 

 

Vi ved af erfaring at området kræver stort lokalt foreningsengagement og samarbejde mellem forening, 

skole og institutioner. 

Som foreninger med stort socialtarbejde og socialepartnerskaber har vi mulighed for at byde ind med både 

erfaring og ressourcer, når der skal etableres faste lokale foreningsaktiviteter bl.a. gennem vores gode 

kontakter til skolen og flere lokale institutioner. 

 

Vi ved også af erfaring, hvor meget ekstra det koster, at etablere faste lokale aktiviteter på begrænsede 

faciliteter. En kunstgræsbane vil i høj grad lette arbejdet for det frivillige foreningsarbejde. 
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